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Mestni svet 
Mestni trg 1 ~ 1000 Ljubljana 

Zadeva: Odgovor na svetnisko pobudo za sejo Mestnega sveta MOL 

Na svetnisko pobudo Alesa Kardelja - svetnika DeSUS v Mestnem svetu MOL, da se na dnevni red ene 
izmed rednih sej v prvi polovici leta 2010, uvrsti obravnava problematike zivljenja in dela starejsih v 
Ljubljani, dajemo naslednji odgovor: 

V letu 2006 je bilo na Mestnem svetu MOL prvic obra vnavano porocilo °programih in dejavnostih za 
starejse v Ljubljani. Menimo, da je zaradi aktualnosti in velike skrbi MOL za starejse podobno porocilo 
zelo smiselno ponovno obravnavati . Ocenjujemo, da je porocilo °dejavnostih Mestne obcine Ljubljana za 
starejse mogoce pripraviti v predlaganem roku . 

Pripravila: 
Darija Boznik 
Visja svetorlka III 
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Tilka Klan car 
Nacelnica 



1. stran od 1 

Matjaz Bregar 

Od: SK OeSUS Ljubljana [desus.ljubljana@siol.net] 

Poslano: 30. november 2009 8:22 

Za: Matjaz Bregar 

Zadeva: svetniska pobuda za MS MOL 

Ales Kardelj - sam svetnik MS MOL 
iz OeSUS 
Kersnikova 6 
Ljubljana 

Zadeva: POBUOA 

k t .tc. dnevnega reda za 34.sejo MS MOL 14.12.2009 
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V skladu 5 97.cl. Poslovnika dajem pisno pobudo zupanu, da (pO rnoznosti v prvi polovici leta 2010) uvrsti na 
redno sejo Mestnega sveta MOL obravnavo problematike zivljenja in dela starejsih v Ljubljani . Na osnovi 
rednega spremljanja. analiz in predlogov pristojnega oddelka MOL, sveta za starejse pri zupanu , ki ga vodi 
A.Ziberna in porocu ZOO. Mestne zveze upokojencev, Zdravstvenega doma ...bi bilo prav, da se pred 
zakljuckorn mandata celovito ocenimo stanje na tem podroc]u. V kolikor je Ie rnoqoce, bi bilo dobro pregledati 
dosezke in tezave, ki so bili v casu od 2006 do konca tega mandata . 

Prosim, da mojo pobudo posredujete zupanu in Oddelku za zdr.in soc. zadeve in mi pisno odgovorite. 

Prijazen pozdrav, 

Ales Kardelj 

Ljubljana 30.11.2009 

30.11.2009
 


